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ZAPISNIK 

SA 35. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 19.12.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 15:15 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Zvjezdana Jelinčić, 

Antonio Burica, Ćiril Kalebić, Anton Purtić i Darko Firizin. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

Karlo Balić – predsjednik MO Srednje Selo 

Tihana Glavurtić – direktorica Komunalnog Basilija 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

  
1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice Općinskog vijeća  
3. Vijećnička pitanja 
4. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024.g.  
5. Program građenja komunalne infrastrukture za 2024.g.  
6. Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2024.g.  
7. Program socijalne skrbi za 2024.g.  
8. Program poticanja rada organizacija civilnog društva za 2024.g.  
9. Program osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i obrazovanja Općine 

Šolta za 2024.g.  
10. Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području Općine Šolta za 2024. g.  
11. Program organiziranja i provođenja sustava Civilne zaštite na području Općine Šolta za 2024.g.   
12. KICOŠ - Financijski plan za razdoblje 2024. - 2026.godine  
13. Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2024-2026.g.  
14. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2024.g.  
15. Odluka o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih godina 
16. Prijedlog Odluke o davanju u zakup javnih površina na području Općine Šolta 
17. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru            
18. Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta  za 2023. godinu i Plan razvoja sustava 

civilne zaštite Općine Šolta za 2024. godinu 
19. Nacrt Odluke o izradi UPU TZ Rakotina i s tim u vezi ID PPU Općine Šolta za područje TZ 

Rakotina 
20. Razno 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi Dnevni red. 

Dnevni red se usvaja JEDNOGLASNO. 
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Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 34. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 34. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.)  Vijećnička pitanja  

 

Ante Blašković pita u svezi geodetskih oznaka prema Gaju, da li su to oznake za postavljanje kabela. 

Načelnik misli da je to to. 

 

Darko Firizin izvješćuje da je na trafostanici u Donjem Selu, HEP vršio radove,  te da je ostalo puno 

šuta, zanima ga tko je zadužen da to ukloni. 

Načelnik odgovara da je dužan ukloniti onaj tko je vršio radove, provjerit će tko je radio. 

 

Luka Burica iznosi pritužbu nekolicine mještana Nečujma, a ona se odnosi na to da većina mještana 

ne prazni crne jame što znači da sve to ide u more. Zanima ga da li je nekako moguće natjerati 

stanovništvo da 1 godišnje prazne jame. 

Načelnik pojašnjava da Komunalno poduzeće ima podatke tko prazni, ali mehanizma nema da se ljudi 

prisile, osim da se prijavi točno o kome se radi, pa Općina uputi prijavu inspekciji. 

 

Ćiril Kalebić pita da li se predvidjelo što u Proračunu za putne karte za djecu koja putuju na nogomet 

i druge sportske aktivnosti u Split.  

Tonkica Radeljić odgovara da djeca imaju sve besplatno, potrebno je uputiti zahtjev Općini i donijeti 

potvrdu kluba ili ustanove koju pohađaju, a roditelju u pratnji refundira se iznose 1/3 karte. 

 

 

Predsjedatelj zaključuje ovu točku u 15:32h. 

Poziva Izvjestitelje da se najprije dade obrazloženje za sve programe koji slijede, a onda će se 

glasovati po točkama dnevnog reda. 

 

Ad 4.-12.)   

Tonkica Radeljić daje sažeto obrazloženje po svim programima od točke 4. do točke 12. Dnevnog 

reda budući su vijećnici upoznati sa svim programima na prethodno održanom sastanku. 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024.g. 

 

Zvjezdana Jelinčić ističe da je iznos po ovom programu povećan 100% pa očekuje da će se to i 

pokazati u kvaliteti radova. 

Načelnik potvrđuje, namjera je posvetiti više pažnje izgledu i sadnji. 

 

Luka Burica pita da li je moguće prema Pekari napraviti izvlaštenje uz cestu, po 1 metar puta, jer je ta 

dionica strašno opasna. 

Načelnik pojašnjava da je već razgovarao s vlasnikom parcele uz cestu. Nije se uspio dogovoriti 

možda bi trebalo ponovno pokušati. 

Ante Blašković provjerava da li je to državna cesta, i dobiva potvrdan odgovor od Pročelnice, te 

nadalje zaključuje da se onda može izvlastiti po Zakonu. 

 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2024.g.  

Ante Blašković napominje da oznaka 16/20 za beton nije dobra, to je beton koji se zapravo koristi kao 

podbeton koji nije prikladan za prometnice gdje prolaze teški kamioni. Taj beton se može koristiti 
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unutar naselja, i starih jezgri,  gdje ne prolaze teški kamioni i nema velikog prometa. Moli da se o 

tome vodi računa i predvidi bolji, čvršći, beton kroz Proračun. 

Načelnik smatra da se o tome vodi računa jer se uvijek angažira struka, ali provjerit će. 

Ante Blašković također naglašava da još nitko iza sebe nije popravio cestu koju je uništio 

korištenjem, nego uvijek netko drugi, i još se naplati popravak. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita u kojoj fazi projekt obilaznice Gornjeg Sela. 

Načelnik izvješćuje da je lokacijska dozvola istekla, nastojat će da se u ovoj godini obnovi. 

 

Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2024.g.  

Nema rasprave 

Program socijalne skrbi za 2024.g.  

Nema rasprave 

Program poticanja rada organizacija civilnog društva za 2024.g.  

Nema rasprave 

Program osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i obrazovanja Općine Šolta za 

2024.g.  

Nema rasprave 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području Općine Šolta za 2024. g.  

Nema rasprave 

 

Program organiziranja i provođenja sustava Civilne zaštite na području Općine Šolta za 2024.g.   

Predsjedatelj ističe da će se na temu Civilne zaštite organizirati posebna sjednica. 

 

KICOŠ - Financijski plan za razdoblje 2024. - 2026.godine 

Nema rasprave 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje po točkama. 

 

Ad 4.) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024.g.  
 
Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024.g 
 
 

Ad 5.) Program građenja komunalne infrastrukture za 2024.g.  
 
Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

Program građenja komunalne infrastrukture za 2024.g 
 

 
Ad 6.) Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2024.g.  
 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  
Program održivog gospodarenja otpadom u Planu Proračuna za 2024.g 

 
 

Ad 7.) Program socijalne skrbi za 2024.g.  
 
JEDNOGLASNO se donosi 

Program socijalne skrbi za 2024.g 
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Ad 8.) Program poticanja rada organizacija civilnog društva za 2024.g.  
 
JEDNOGLASNO se donosi 

Program poticanja rada organizacija civilnog društva za 2024.g 
 
Ad 9.) Program osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i obrazovanja Općine 
Šolta za 2024.g.  
 
JEDNOGLASNO se donosi 

Program osiguranja standarda predškolskog i osnovnoškolskog odgoja i obrazovanja  
Općine Šolta za 2024.g 

 
Ad 10.) Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 
području Općine Šolta za 2024. g.  
 
JEDNOGLASNO se donosi 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru  
na području Općine Šolta za 2024. g 

 
 
Ad 11.) Program organiziranja i provođenja sustava Civilne zaštite na području Općine Šolta za 2024.g.   
 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  
Program organiziranja i provođenja sustava Civilne zaštite na području Općine Šolta za 2024.g 

 
 
Ad 12.) KICOŠ - Financijski plan za razdoblje 2024. - 2026.godine  
 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Financijskog plana KICOŠ-a za razdoblje 2024-2026 
 
 

Ad 13.) Prijedlog Proračuna Općine Šolta za 2024-2026.g.  
 
Tonkica Radeljić daje obrazloženje za nekoliko stavki koje se ne nalaze u već obrazloženim 
programima. 
 
Zvjezdana Jelinčić pita zbog čega je predviđeno manje sredstava za zemljišne knjige nego prije. 
Načelnik pojašnjava da će Država pokriti troškove za zemljišne knjige. Za K.O. Grohote trebalo bi se 
krenuti u 3. mjesecu 24. i to građevinska područja i malo šire. Ukoliko bi se željelo obuhvatiti sve, 
ostalo bi financirali sami. 
 
Luka Burica pita da li su predviđena sredstva za Centar za stare i nemoćne, po godinama, realna. 
Načelnik pojašnjava da sredstva nisu realna, postoji mogućnost da se od Ministarstva dobije 1 milijun 
eura, a od Županije 2. Očekivani trošak je cca 6 milijuna eura. Na ovome se radi ozbiljno i ako netko 
može pomoći neka se uključi. 
  
Zvjezdana Jelinčić pita zašto je smanjen iznos za potpore u poljoprivredi. 
Tonkica Radeljić pojašnjava da se radi o navodnjavanju,  a za to pristiže jako malo zahtjeva i isplaćuje 
se malo sredstava. 
Načelnik dodaje da će se ukoliko bude potrebe iznos povećati. 
 
Predsjedatelj poziva na glasovanje 

 
Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se  

 
Proračun Općine Šolta za 2024-2026.g. 
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Ad 14.) Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2024.g.  
 
Bez rasprave JEDNOGLASNO se donosi 
 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Šolta za 2024.g 
 
 

Ad 15.) Odluka o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih godina 
 
Bez rasprave JEDNOGLASNO se donosi 

 
Odluka o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnih godina 

 
Ad 16.) Prijedlog Odluke o davanju u zakup javnih površina na području Općine Šolta 
 
Pročelnica obrazlaže prijedlog Odluke. Pojašnjava da u staroj odluci nisu bili predviđeni neki tipovi 
objekta, npr. paketomati, kartomati i sl., a također je bilo potrebno iznose u kunama pretvoriti u eure. 
Odluka je prošla javno savjetovanje pri čemu nije bilo prijedloga ni primjedbi. 
 
Predsjedatelj pita da li je predviđeno više mjesta na tržnici u Grohotama. 
Pročelnica naglašava da prostora ima dovoljno, ali nema interesa, zakupci se ne javljaju. 
 
JEDNOGLASNO se donosi 

 
Odluka o davanju u zakup javnih površina na području Općine Šolta 

 
 
Ad 17.) Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru            
 
Pročelnica obrazlaže prijedlog Odluke. Zakon dao obvezu lokalnim zajednicama da donesu ovu 
Odluku te potrebu zapošljavanja pomorskog redara i redara za red u lukama. 
 
Luka Burica pita što je s vijećima za koncesijska odobrenja jer se govorilo da će se ukinuti, a tu ulogu 
preuzeti Općinsko vijeće. 
Pročelnica pojašnjava da su rokovi da to preuzme Općinsko vijeće prolongirani, upravo je stigao 
naputak prije par sati kojeg još nisu proučili, ali ova današnja Odluka nema veze sa koncesijama. 
 
Bez daljnje rasprave sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN donosi se 
 

Odluka o redu na pomorskom dobru 
 
 
Ad 18.) Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta  za 2023. godinu i Plan razvoja sustava 
civilne zaštite Općine Šolta za 2024. godinu 
 
 
Pročelnica daje kratko obrazloženje. 
Ante Blašković naglašava da se ovoj temi treba ozbiljnije posvetiti, ne samo prepisivati iz godine u 
godinu. 
Predsjedatelj predlaže kroz prvi mjesec organizirati sjednicu samo na ovu temu i pozvati stručne 
osobe.  
Poziva na glasovanje o predloženoj Analizi i Planu CZ za 2024. 
 
JEDNOGLASNO se donosi 
 

Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta  za 2023. godinu  
i Plan razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2024. Godinu 
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Ad 19.) Nacrt Odluke o izradi UPU TZ Rakotina i s tim u vezi ID PPU Općine Šolta za područje TZ 
Rakotina 
 
Načelnik daje kratko obrazloženje. Naglašava da je ovo samo Odluka o pokretanju postupka izrade , a 
onda tek treba naći izvođača Plana i sve što slijedi. 
 
Bez rasprave JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o davanju suglasnosti  
Općinskom načelniku za pokretanje postupka izrade UPU TZ Rakotina  

i s tim u vezi ID PPU Općine Šolta 
 
Ad 20.) Razno 

 
Predsjedatelj najavljuje slijedeću sjednicu za 27.12.2024. u 15:15 sati. 

 

Ante Blašković poziva sve prisutne na bakalar u Gornje Selo, 28.12. u 18 sati, u Bratskoj kući. 

 

Ante Blašković pita za mišljenje, da li bi bilo pametno da MO Gornje Selo napravi upitnik, skupi 

potpise mještana, i uputi prema HEPu, a za izgradnju nove trafostanice. HEP smatra da je sve uredu 

jer nisu dobili pritužbu ljudi, a kvaliteta distribucije struje je loša zbog puno novo izgrađenih objekata. 

Načelnik zaključuje da će se poslati zahtjev prema HEPu. 

Izvješćuje prisutne da se obilaznica Stomorske otvara sutra, a u pripremi je dodatnih 400 metara ceste.  

Svim prisutnima upućuje čestitke za predstojeće blagdane. 

 

Predsjedatelj zahvaljuje svima, čestita Božić i sve blagdane, te zaključuje sjednicu u 16:55 sati.  

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 

 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/13  

URBROJ:2181-49-01-23-2  

Grohote,  19. 12. 2023. 

  
 


